
Protokół Nr XXV/2020 

z posiedzenia Rady Gminy Łączna 

 dnia 7 grudnia 2020r. 
 

Miejsce posiedzenia  –  sala gimnastyczna Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Łącznej, 

Kamionki 63 

Czas trwania obrad   –  godz. 14,00 – 15,20 

 

Ad  1. 

Dnia 7 grudnia 2020r. odbyło się  XXV-e  w kadencji posiedzenie Rady Gminy Łączna.  

Obrady otworzyła i przewodniczyła im  Przewodnicząca Rady Gminy  

p. Monika Pająk. 

Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości oraz przybyłych radnych i sołtysów. 

Wśród zaproszonych gości byli: 

- Wójt Gminy Łączna p. Romuald Kowaliński 

- Skarbnik Gminy Łączna p. Alicja Miernik 

- Sekretarz Gminy Łączna p. Mirosław Kopytek 

- Radca Prawny Urzędu Gminy p. Wacław Iwanczatik 

- Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Łącznej p. Marek Walkowicz 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łącznej p. Monika Marcisz 

 

W momencie otwarcia posiedzenia na liście obecności podpisy złożyło 14 radnych, co 

stanowiło 93 % ustawowego składu Rady Gminy.  

Obrady były prawomocne.  

Nieobecny radny: Januchta Jacek – usprawiedliwiony. 

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad  2. 

Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała alfabetycznie z listy  

Radną Martę Siewierską,  która wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

Ad  3. 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca Rady – odczytała zaproponowany porządek obrad sesji i zapytała czy są 

wnioski do porządku obrad. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zgłosił dwa wnioski: 

1/ o zdjęcie z porządku obrad punktu 9 b) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez 

właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie gminy Łączna, oraz 

2/ wprowadzenie do porządku obrad, w miejsce zdjętego projektu uchwały, punktu 9 b) 

projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łączna na 2020 rok, który Skarbnik Gminy 

rozdała radnym przed sesją. 

 

Przewodnicząca Rady – proszę o przegłosowanie pierwszego wniosku Pana Wójta o zdjęcie z 

porządku obrad punktu 9 b) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i 

trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych na terenie gminy Łączna. 

Za – 14/14 obecnych radnych. 

Wniosek został podjęty jednogłośnie. 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady – proszę o przegłosowanie wniosku Pana Wójta o wprowadzenie do 

porządku obrad punktu 9 b) podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łączna na 

2020 rok. 

Za – 14/14 obecnych radnych. 

Wniosek został podjęty jednogłośnie. 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady – proszę o przegłosowanie porządku obrad z wprowadzonymi 

zmianami. 

Za – 14/14 obecnych radnych. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Porządek obrad po zmianach stał się obowiązujący: 

1. Powitanie i stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z wykonania wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji. 

6. Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

7. Pytania, wnioski, interpelacje. 

8. Udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia skargi na Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Łącznej 

b) zmian budżetu Gminy Łączna na 2020 rok 

c) ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

10.  Przyjęcie protokołu z: 

-  XXIII  posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia 29.10.2020r. 

-  XXIV  posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia 29.10.2020r. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Ad.  4 i 5. 

Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami oraz sprawozdanie z wykonania 

wniosków i uchwał Rady Gminy z poprzednich sesji. 

Sprawozdanie od dnia 29 października 2020r. do dnia 7 grudnia 2020r. przedstawił  

Wójt Gminy Łączna p. Romuald Kowaliński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu, i tak: 

 

I. Uczestniczyłem : 

3 i 16 listopada – w zdalnym posiedzeniu ZGGŚ poświęconym Strategii  Związku  

na lata 2020-2027, 

3 listopada – w podpisaniu aktów notarialnych sprzedaży gruntów w miejscowości 

Zalezianka,          

30 listopada – w podpisaniu aktów notarialnych sprzedaży gruntów w Klonowie,  

2 grudnia – w podpisaniu aktów notarialnych sprzedaży gruntów także w Klonowie,  

                  –  w połączonym posiedzeniu Komisji Rady Gminy, 
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II. Wydałem zarządzenia: 

- w sprawie zmian budżetu gminy Łączna na 2020 rok, 

- w sprawie ochrony informacji niejawnych w Urzędzie Gminy w Łącznej,   

- w sprawie aktualizacji planu operacyjnego funkcjonowania gminy  w warunkach 

zewnętrznego zagrożenia bezpieczeństwa państwa i w czasie wojny,  

- w sprawie przeprowadzenia inwentaryzacji w Urzędzie Gminy w Łącznej,  

- w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko podinspektora ds. obsługi Rady Gminy i jej 

organów oraz podinspektora ds. gospodarki nieruchomościami i zagospodarowania 

przestrzennego. 

 

W dniu 6 listopada 2020 r. złożono wniosek o dofinansowanie w ramach działania 3.3. 

Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 pn. 

„Kompleksowa termomodernizacja budynku Zakładu Gospodarki Komunalnej w Łącznej”.  

Projekt obejmuje zadania takie jak:  

- modernizację instalacji CO,   

- wymianę opraw oświetleniowych na LED,  

- montaż instalacji PV,  

- docieplenie i wymiana stolarki.  

Planowany okres realizacji styczeń 2021 – grudzień 2022. Całkowita wartość projektu: 

547 209,30 zł, w tym koszty kwalifikowalne 545 979,30 zł.  

Dofinansowanie 85%:   464 082,40 zł. 

 

W dniu 25 listopada 2020 r. odbyła się kontrola końcowa projektu „Redukcja emisji CO2 

poprzez kompleksową wymianę oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Łączna”, 

oczekujemy na Protokół i refundację środków z Urzędu Marszałkowskiego w wysokości 

189 115,68 zł. 

 

Odpowiadając na wnioski i zapytania Państwa radnych zgłaszane na ostatniej komisji 

niniejszym informuję:  

- 16 listopada br. ZGGŚ stosowną uchwałą przyjął projekt Strategii Rozwoju Gór 

Świętokrzyskich na lata 2020 – 2027.  

Gmina Łączna jest członkiem ZGGŚ, przyjęty dokument powoduje że Stowarzyszenie 11-stu 

gmin jest obszarem strategicznej interwencji.  

    W pkt 4, wniosków z analizy SWOT zawartej w przyjętym dokumencie na stronie 58 

zapisano: niezwykle istotnym obszarem wymagającym tworzenia publicznej infrastruktury 

turystycznej (między innymi ścieżek rowerowych, szlaków pieszych, parkingów, zbiorników 

wodnych itp.). 

 W pkt 9 tychże wniosków istotnym, wymagającym interwencji jest rozwiązanie 

problemów z nagłymi zjawiskami nawalnych deszczy. 

W długofalowej perspektywie należy podjąć działania zmierzające do zwiększenia zasobów 

wody pitnej na obszarze OSI. 

W tabeli celów, w działaniu 2.6.1_2.1  uwzględniono budowę zbiorników  

retencyjno-rekreacyjnych oraz zagospodarowanie już istniejących zbiorników. 

W dokumencie jest zapis mówiący, że obszar gór świętokrzyskich jest strefą zeroemisyjną. 

Tzn. że środki z unii europejskiej będą przeznaczone na kompleksową wymianę kotłów, 

fotowoltaikę. Jeśli wszystkie procedury dot. przyjęcia budżetu unii europejskiej zostaną 

przyjęte przez Komisję Europejską, Gmina Łączna może otrzymać ponad 15 mln zł na 

politykę zeroemisyjności.  
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- w okresie zawieszenia zajęć stacjonarnych w szkołach podstawowych autobusy szkolne 

nadal realizują usługę dowożąc 5 – 6 latków do przedszkoli przeciętnie jest to  

9 przedszkolaków na trasie z Zagórza i 7 przedszkolaków na trasie z Klonowa przez 

Zaleziankę. Dobowy koszt 719 zł brutto. 

- w 2016 roku gmina wyszła z inicjatywą do właścicieli działek zlokalizowanych wzdłuż 

drogi dojazdowej do zbiornika Jaśle dot. nieodpłatnego przekazania części działek pod 

budowę drogi gminnej. Doszło nawet do zbierania podpisów pod wstępnym wyrażeniem 

zgody na przekazanie gruntu.  

W wyniku braku jednomyślności, jednoznacznej decyzji i postawy ze strony właścicieli tych 

działek odstąpiono od dalszych kroków związanych z tą drogą. 

Aby kiedykolwiek gmina otrzymała dofinansowanie na realizację tej inwestycji koniecznym 

jest posiadanie prawa własności do całej szerokości pasa drogowego zgodnie z parametrami 

zawartymi w MPZP.   

 

Zabrał głos nt. kwestii własności komunalnych w posiadaniu samoistnym gminy, to temat 

który ciągle wraca. Proces komunalizacji każdej nieruchomości wiąże się z: 

- uzyskaniem oświadczeń mieszkańców którzy w bezpośrednim sąsiedztwie istniejącej drogi 

mają swoje posesje i którzy mogą określić że dana nieruchomość była użytkowana zawsze 

jako droga, 

- uzyskaniem map ewidencyjnych ze Starostwa Powiatowego, 

- złożeniem wniosku do Starostwa o uznanie działek za mienie gminne, 

- uprawomocnieniem się decyzji Starostwa, 

- podaniem, w formie informacji do gazety oraz na tablicy ogłoszeń, decyzji, 

- wyceną nieruchomości, 

- sporządzeniem porozumienia o przekazaniu działek między gminami, 

- ujawnieniem porozumienia w Dz. U. Woj. Św., na stronie BIP, 

- złożeniem wniosku do Wojewody o wydanie decyzji komunalizacyjnej na działki, 

- sporządzeniem uchwał między gminami o przekazaniu działek, 

- sporządzeniem uzgodnień między gminami, 

- sporządzeniem aktu notarialnego na przekazanie. 

Te wszystkie procesy trwają. Osoba która zajmuje się tym w Urzędzie Gminy nie jest 

delegowana tylko do tych zadań.  

Reasumując niezależnie od sytuacji nie odkładamy kwestii zw. z komunalizacją. 

 

Ad. 6. 

Przedstawienie wniosków z posiedzeń komisji w okresie między sesjami. 

Przewodnicząca Komisji Społecznej radna Jolanta Żaczek – między sesjami nie odbyła się 

Komisja Społeczna. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej radny Sławomir Litwiński – między 

sesjami nie odbyła się Komisja Finansowo-Gospodarcza. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Edward Chaba – poinformował, 

13 listopada 2020r. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji odbyła posiedzenie w związku ze 

skargą mieszkanki gminy na działalność Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łącznej. 

Wnioski: 

1. Komisja jednogłośnie (za – 5/5 członków komisji) wnioskuje o uznanie skargi za 

bezzasadną oraz o sporządzenie projektu uchwały dla Rady Gminy w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Kierownika Gminnego  Ośrodka Pomocy Społecznej w Łącznej.  Uzasadnienie do 

uchwały stanowią wyjaśnienia Kierownika GOPS  zawarte w protokole z Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji z dnia 13 listopada 2020r. 
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Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radny Edmund Wykrota – między sesjami 

Komisja Rewizyjna odbyła dwa posiedzenia kontrolne w dniu 6 listopada 2020r. 

- Kontrola działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łącznej 

- Kontrola działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Łącznej 

Wnioski pokontrolne z Kontroli GOPS: 

1. Zabezpieczenie środków w budżecie na 2021 rok na co najmniej ½ etatu dla asystenta 

rodziny. 

 

Ad 7 i 8. 

Pytania, wnioski, interpelacje oraz udzielenie odpowiedzi na zadane pytania. 

Przewodnicząca Rady p. Monika Pająk – poinformowała, między sesjami do Rady Gminy 

wpłynęło kilka pism:  
1/ w dniu 9.11.2020r. wpłynęła skarga mieszkanki gminy na działalność Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Łącznej przekazana przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze w 

Kielcach do rozpatrzenia według właściwości. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

rozpatrzyła tą skargę i przygotowała projekt uchwały, który dzisiaj będziemy podejmować; 

2/ w dniu 9.11.2020r. wpłynęło pismo od Rady Sołeckiej Wsi Występa i Pani Sołtys Wsi 

Występa z prośbą o wykonanie oświetlenia przy drodze wzdłuż parkingu kościelnego oraz 

wykonanie oświetlenia przy drodze powiatowej od skrzyżowania w stronę Belna; 

3/ w dniu 9.11.2020r. wpłynęło pismo od Radnej Bogusławy Krawczyńskiej i Radnej Haliny 

Cieślik z prośbą o uwzględnienie w propozycjach budżetu na 2021r. przedstawionych w 

piśmie wniosków: naprawa rynny, ogrodzenia wokół szkoły oraz gruntowna modernizacja 

placu zabaw przy Zespole Szkół w Goździe; 

4/ w dniu 27.11.2020r. wpłynęło pismo z Hospicjum Królowej Apostołów w Radomiu z 

prośbą o wsparcie finansowe 10 tys. zł na budowę Hospicjum Stacjonarnego; 

5/ w dniu 27.11.2020r. wpłynęło pismo z WSA w Kielcach - postanowienie o oddaleniu 

skargi mieszkańców Klonowa na uchwałę Rady Gminy Łączna w sprawie zmiany mpzp 

obrębu Nr 4 Klonów; 

6/ w dniu 27.11.2020r. wpłynęło pismo z ZGK w Łącznej z prośbą o przyznanie dotacji 

celowej na przebudowanie tłoczni. 

Wszystkie te pisma będziemy omawiać na najbliższym posiedzeniu Komisji  

Finansowo-Gospodarczej. 

Radny Nyga – zwrócił się do Wójta Gminy, komunalizacja dróg trwa już kilkanaście lat. 

Mamy pandemię, zamiast pomóc mieszkańcom to Pan funduje podwyżki. Na walkę  

z koronawirusem Gmina Łączna wnioskowała o 14 tys. zł, a można było o więcej.  

Co się dzieje dalej z karą 500 tys. zł. Niektórym przedsiębiorcom powodzi się lepiej, 

niektórym gorzej. Czy mieszkańcy są dla gminy, czy gmina dla mieszkańców. Niech Pan 

Wójt wyjdzie w teren i pozyska pieniądze. 

Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek – zabrał głos, w związku z projektem realizowanym 

na terenie powiatu skarżyskiego przez pracowników powiatu pod nazwą „stop 

koronawirusowi…” pracownicy urzędów, my również, na przełomie marca składali 

zapotrzebowanie wystarczające na tamten aktualny okres. Padały zarzuty że gmina 

wnioskowała tylko o 14 tys. zł, a nie o 100 tys. zł. Wsparciem projektu mogły być objęte 

szpitale, Domy Opieki, DPS-y, jednostki służb mundurowych, stacje pogotowia, placówki 

podstawowej opieki zdrowotnej, powiatowe stacje sanitarno-epidemiologiczne, schroniska, 

noclegownie, domy dziecka, mieszkania chronione itp.  My do dokumentów wpisaliśmy 

nasze świetlice środowiskowe i dwa przedszkola. Przyznane środki tj. maseczki w ilości  

400 szt. i rękawice nitrylowe w ilości 2 tys. szt. rozdane zostały placówkom już w zeszłym 

tyg.  Czekamy jeszcze na 140 litrów płynu do dezynfekcji. Wnioski składane do projektów 

nie mogą być bezpodstawne. 
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Zabrał głos odnośnie wniosków radnych z Gozdu nt. szkoły w Goździe; sprawę rynien na 

całym budynku szkoła załatwi jeszcze w miesiącu grudniu br.  

Place zabaw najlepiej realizować z dofinansowaniem środków zew., to tylko kwestia czasu, 

jak tylko pojawią się środki to o nie wystąpimy. Ogrodzenie zew. placu i budynku szkolnego 

nie jest zawarte w projekcie budżetu na 2021r. Odroczenie sanepidu mamy jako gmina i 

jednostka do 2022r. Więc to zadanie prawdopodobnie zostanie zrealizowane w 2022r. 

Radny Nyga – zwrócił się do Sekretarza Gminy, wcześniej było mówione że gmina 

wnioskowała o 14 tys. zł, później że o 7 tys. zł. 

Sekretarz Gminy p. Mirosław Kopytek – odpowiedział radnemu Nydze, gmina występowała o 

14 tys. zł. Połowa zamówienia już jest w naszych wnioskowanych placówkach, druga połowa 

jeszcze nie dotarła. 

Radny Wykrota – zabrał głos w temacie termomodernizacji ZGK, a co dalej z budynkiem 

poczty. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – odpowiedział, wszystkie projekty unijne nie służą do 

tego aby uzyskiwać jakiekolwiek przychody z działalności, mają one służyć mieszkańcom. 

Tam gdzie jest zysk nie ma mowy o środkach unijnych. 

Myślę, że mieszkańcy gminy Łączna wiedzą ile otrzymali przez minione lata. 

Kwestia zwolnienia z podatków, musimy patrzeć na to co jest w gestii gminy, a co nie.  

I czy to co chcielibyśmy dać mieszkańcom mieści się w kategorii ustawy.  

Rząd może zmniejszyć pewne opłaty przedsiębiorcom i podejmuje takie działania. 

Kierownik ZGK p. Marek Walkowicz – zabrał głos nt. budynku poczty, w budynku 

wymieniliśmy pompę ciepła, dołożyliśmy grzejnik, zamontujemy jeszcze drzwi zewnętrzne. 

W następnej kolejności chcieliśmy obić budynek styropianem, a okna z realizacji zadania 

termomodernizacja ZGK przerzuć na budynek poczty. 

Radny Chaba – zwrócił się do radnego Nygi, przysłuchiwałem się Pańskiemu weto przeciwko 

podnoszeniu podatków tj. podatku od nieruchomości, gdzie jest niewielka podwyżka. Nie ma 

komisji, sesji na której nie byłaby podnoszona kwestia drogi Galerówki. Za co ją zrobić. 

Mamy pewne inwestycje w planach i nie ruszymy ich jeśli gmina nie będzie miała środków. 

W przyszłym roku rozpoczynamy realizację oczyszczalni ścieków, mamy dofinansowanie  

w kwocie 6 mln zł a cała inwestycja to koszt 10 mln zł. Musimy szukać każdej złotówki, 

gmina jest zadłużona. W ubiegłym roku twierdził Pan na spotkaniach z mieszkańcami, że jest 

Pan przeciwko podwyżkom ale niech Pan teraz powie mieszkańcom że jest Pan również 

przeciwko inwestycjom. 

Radny Nyga – odpowiedział radnemu Chabie, ja nie jestem przeciwny inwestycjom, Rada 

Gminy w zeszłym roku nie podjęła uchwały o podwyżkach podatków na ten rok tak jak Pan 

mówił na Komisji. W czasach epidemii jestem za tym aby pomóc mieszkańcom.  

Zapytał, co się dzieje ze sprawą zapłaconej kary w kwocie 500 tys. zł. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – odpowiedział radnemu Nydze, sprawa została 

skierowana do NSA i do tej pory nie mamy wyroku. Podwyżki podatków są każdorazowo 

dyskutowane. Największe inwestycje, które pochłonęły ogrom środków w pierwszych 

kadencjach mojej pracy poszły na Jęgrzną.  

Radna Żaczek – zgłosiła prośbę o wystosowanie pisma do myśliwych, którzy mogliby 

odłowić bobry na rzece Kamionka, na całej długości w stronę mostu. 

Zapytała, kiedy będzie otwarta kasa aby mieszkańcy mogli uiścić opłaty. Nie wszyscy mają 

konta w banku. 

Wójt Gminy p. Romuald Kowaliński – zwrócił się do radnej Żaczek, bobry to sprawa nad 

którą pracujemy. W ostatnim czasie przyszło pismo Wód Polskich informujące o tym że tamy 

zostały porozbierane. Bobry w dalszym ciągu nie zostały w Polsce wyjęte spod ochrony. 

Szkody wyrządzone przez nie to temat ochrony środowiska. Musimy się zorientować jak 

pomóc osobom fizycznym. Przygotujemy informację na komisję. 
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Jeśli chodzi o kasę w Urzędzie gminy, nie wiem jakie będą kolejne kroki Rządu. 

Ograniczenia są w całym kraju. Przez fakt, że ograniczyliśmy kontakt z mieszkańcami 

ograniczyliśmy rozwój zakażeń. Jeśli utrzyma się tendencja spadkowa zakażeń spróbujemy 

udostępnić kasę dla mieszkańców np. jeden dzień w tygodniu. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Ad  9 a) 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Łącznej. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady  wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXV/141/2020 

Rady Gminy Łączna  z dn. 7 grudnia 2020r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 14/14 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 b) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łączna na 2020 rok. 

Skarbnik Gminy p. Alicja Miernik – udzieliła odpowiedzi na pytania z Komisji tj. 

podzielone działki na Kamionkach zostały sprzedane za kwoty: 18 677,43 zł brutto  

i 21 502,10 zł. 

Następnie omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Łączna na 2020r. 

Jest jedna zmiana spowodowana zwiększeniem subwencji oświatowej o kwotę 76 928 zł. 

Propozycja zwiększenia dochodów o tą kwotę i zwiększenia wydatków o kwotę 76 928 zł.  

z przeznaczeniem na wynagrodzenia i składki od nich naliczane 47 428 zł - są to środki na 

wypłatę dla nauczycieli, oraz kwota 29 500 zł - dofinansowanie zakupu usług dostępu do 

Internetu, sprzęt do zajęć szkolnych. 59-ciu nauczycieli zwróciło się z takimi wnioskami, jest 

to 500 zł na nauczyciela z trzech szkół. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady  wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXV/142/2020 

Rady Gminy Łączna  z dn. 7 grudnia 2020r. 

została podjęta jednogłośnie (za – 14/14 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 
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Ad.  9 c) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie uchwały poprzez głosowanie jawne 

imienne. Przewodnicząca Rady  wyczytywała kolejno nazwiska radnych, wyczytani radni 

określali się czy są „za” , „przeciw”  czy „wstrzymują się”. 

 

Uchwała  Nr  XXV/143/2020 

Rady Gminy Łączna  z dn. 7 grudnia 2020r. 

została podjęta większością głosów (za – 13/14 obecnych radnych) 

 

Uchwała jak również wynik głosowania jawnego imiennego stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.  10. 

Przyjęcie protokołu z XXIII posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia 29 października 2020r. 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie protokołu z XXIII posiedzenia Rady 

Gminy Łączna z dnia 29 października 2020r. 

Trzech radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

(za – 11/11 radnych) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przyjęcie protokołu z XXIV posiedzenia Rady Gminy Łączna z dnia 29 października 2020r. 

Przewodnicząca Rady  poprosiła o przegłosowanie protokołu z XXIV posiedzenia Rady 

Gminy Łączna z dnia 29 października 2020r. 

Czterech radnych nie brało udziału w głosowaniu. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

(za – 10/10 radnych) 

Wynik głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.  11. 

Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że porządek obrad został wyczerpany, podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła XXV–e posiedzenie Rady Gminy Łączna w kadencji  

2018-2023. 

 Przewodnicząca Rady Gminy 

           Protokół sporządziła         

                                     Monika Pająk 

           Magdalena Chmiela  


